
 
• Er det sant 

• Er det rettferdig for alle parter 

• Vil det skape forståelse og bedre vennskap 

• Vil det være til beste for alle parter 
 

 
 

 

  

  

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 24.09.2019   

Møte ble en omvisning på Gjøvik Rådhus v/ Marit Lium. 

12 medlemmer deltok på møte.  

Marit Lium ga god informasjon om  prosessen i forbindelse med restaureringen og at det medførte 

også en viktig gjennomgang for framtidig organisering av arbeidet. 

Det er blitt god plass, samlet ca. 10800 kvm fordelt på ca. 240 ansatte.  

Arkitekt kontoret Kontur ble benyttet.  

Stort sett satt alle i åpent landskap med unntak av ordfører og rådmann.  Enkelte avdelinger hadde 

også «free siting», men på grunn av god plass i bygget, var realiteten at alle hadde sine faste plasser 

inntil videre. 

Hver etasje var lukket for publikum og all utadrettet møtevirksomhet foregikk i første etasje.  Av 

sikkerhetsmessige grunner var det ikke mulig å komme inn i de øvrige etasjer for publikum. 

Hver etasje hadde sine tema og det var flere lounger/myldreplasser for sosial omgang/interne møter og 

uformelle samtaler. 

Signalfargen på en del elementer var kobolt den blå fargen kjent gjennom Gjøvik glassverk.  

Det ble stilt gode og relevante spørsmål. 

  

Trond  

  


